
  

Ekstraordinært bestyrelsesmøde den 16 februar 2022  side 1 a` 2 

Sted: Ishøj  

Tid: kl. 13:00  

Deltagere:  Ulrik Jansen (UJ) Niels Jensen (NJ) Steen Randa (SR),   

   Alice Halle (AH) Ole Sørensen (OS) og Kristian Sørensen (KSO). 

Afbud:           ingen 

 

Referent: KSO 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Mødets dagsorden: 

       1.    Årsmødet den 23. februar 2022 kl. 10:00 

       2.       Forslag til dirigent 

       3.       Power Point  

       4.      Eventuelt    

 

 

  1.    Årsmødet den 23 februar 2022 k. 10:00 

 Der er indkommet 3 forslag. 

  Forslag fra Kirsten Thoning.  

Da det kan være svært at få tider om onsdagen til at spille 18 huller, foreslår jeg følgende: 

Alle tider om onsdagen på 18-huls-banen fra kl. 8 til og med kl. 10.20 forbeholdes de spillere, der går 18 
huller.  

Det betyder at spillere der går 9 huller kan booke efterfølgende tider fra kl. 10.30 eller booke tider på 
Intermediatebanen.  

 

 

 



  

      Side 2 a` 2 

 Vi har tider på 18 huls banen fra kl 8:00 til kl 11:20 hver onsdag.   

Det betyder at vi har 20 tee tider der giver mulighed for 80 spillere.  

Såvel spillere som spiller 9 huller og spillere som spiller 18 huller kan booke i ovennævnte tidsrum. 

Derfor mener vi ikke der er behov for at ændre.  

Ændringerne vil kræve en vedtægtsændring. 

Vi er klar over at det kan være vanskeligt at få tider mellem 9 og 10, men det må være efter princippet om 
at komme ført på tasterne. 

De fleste som spiller 9 huller, spiller som regel efter kl. 10:00. 

Spillere som kun spiller 9 huller må huske at sige at de kun går ni huller før tee off. 

Kirsten får mulighed for at uddybe sit forslag på mødet inden evt. afstemning. 

 

 Forslag fra Dan F. Bøger. 

1. Dan forslår at herrernes teested flyttes fra 60 til 57. 

Vi ser umiddelbart ikke behov for at flytte teested. 

Dette vil også kræve en vedtægtsændring. 

2. Dan forslår at der i seniorklubben indføres en eclectic  turnering 

Det ser vi ikke noget problem med at indføre. 

Dan får mulighed for at uddybe sine forslag på mødet inden evt. afstemning. 

 

2. Forslag til dirigent  

Alice kontakter Flemming Jørgensen for at høre om han en villig til at stille op. 

 

3. Power Point  

Steen tilføjer de indkomne forslag i han Power point præsentation 

4. Eventuelt 

Formanden henstiller til at, vi i vores mail korrespondance skriver en ny mail når vi svare og ikke 
fortsætter i den samme mail. 


